
 

 

Küldöttgyűlési beszámoló 
Matematika Szakterületi Koordinátor 

Időrend: 

 05. 25. Szakirányválasztó Fórum 

 06. 02. Oktató-Mentor Elbeszélgetés 

 06. 02-05. LEN 

 06. 07. Munkacsoport ülés 

 06. 07. Választmányi ülés 

 06. 08. Intézeti Tanács ülés 

 06. 09. Szakdolgozatok Matematikából (SzaDoMa) 

 06. 23. Munkacsoport ülés 

 06. 16-07. 03. MSc felvételi alkalmak 

 07. Egy békés hónapom a nyáron 

 07. 21. Diplomaosztó Ünnepély 

 07. 22-24. Mentortábor, Választmányi ülés 

 08. 04-06. TGy Ottalvós Csapatépítés 

 08. 09-14. Aktív GT szervezési időszak 

 08. 15-20. TGy GT 

 08. 28-30. Beiratkozás 

 08. 29-30. MaSzaT Kritfelkészítő 

 08. 31. Intézeti Tanács ülés 

 09. 05. Intézeti Köszöntő, Campus Discovery, Évadnyitó Teadélután 

 09. 06. Közös Tárgyfelvétel, Szakterületi Csoport ülés 

 09. 07. Tanévnyitó Ünnepély 

 09. 08. TGy Kocsmatúra 

 09. 14. Intézeti Tanács ülés 

 09. 15. Überfúzió 



 

 

 09. 19. Mat-Fiz Komplex Számháború & Teadélután 

 09. 21. ELTE ÁJK Gólyahajó 

 09. 22. ELTE Bárczi-TTK Gólyahajó 

Kedves Küldöttgyűlés, hallgatótársaim! 

Bevezető: 

Beszámolómban vázlatpontok készítése helyett igyekszem inkább az időrendet 
követni. Úgy áltanosan nagyon mozgalmasan telt a nyaram, tele volt szervezéssel és 
élményekkel. Mielőtt belevágnék, szeretném előzetesen is megköszönni Schőn 
Tímeának, a matekos mentorfelelősnek az egész időszak alatt nyújtott segítségét, 
kitartása, lelkesedése számomra példaértékű volt. 

Május-Június: 

Az alakuló Küldöttgyűlés során történt megválasztásom után rendkívül sok, a 
szakterületet érintő feladatom nem volt. Ami szervezést igénylő program volt, meg 
lehetett oldani pár időben elküldött emaillel. 

A Szakirányválasztó Fórumra sikerült 5-10 felsőéves hallgatót meghívnom, 
illetve az Intézettől is kaptam oktatói segítséget Zempléni András, Izsák Ferenc és 
Karátson János tanár urak személyében. A kb 1,5 órás előadás után az első évüket 
végzők kötetlenül beszélgettek a felsőévesekkel. 

Az Oktató-Mentor Elbeszélgetés egy békés, esti időpontban volt. Mind az 
oktatók, mind a mentorok nyitottak voltak a másik véleményére, központi témaként a 
gólyák tanulmányait segítő programok szerepeltek. 

A LEN kapcsán már sokat beszéltünk mindenről. 
A MCs ülésein az időszakban már a GT koncepcionális kérdései meg voltak 

beszélve, ekkoriban zajlott a közbeszerzései eljárás. Inkább sok átka volt, mint áldása. 
Ekkoriban a csoport munkáját csak a jegyzőkönyvek vezetésével és szakterületem 
érdekképviseletével segítettem. 

A Választmányi ülés alkalmával megismerkedhettünk a következő ciklusra 

jelentkező EHÖK-ösökkel. 
Az Intézeti Tanács ülésén akkoriban személyi kérdések mellett az OMHV / OHV 

kérdőívekről folyt hosszan diskurzus. Akkoriban érkezett egy javaslat, mely a 
kérdőívek hallgatók általi láthatóságát szorgalmazta, erről beszélgettünk. 

A Szakdolgozatok Matematikából című eseményünk alatt az akkor végzős BSc 
hallgatók mutatták be röviden témájukat. Véleményem szerint sokkal jobban is 
sikerülhetett volna, ennek hátterében a szervezési-megbeszélési hiányosságok álltak, 
kérdés esetén ezt bővebben kifejtem. 



 

 

A felvételi alkalmakkor Hoksza Zsolti, Timi és jómagam HÖK-delegáltként 
segítettük a bizottságok munkáját. 

Július: 

Az időszak java része eseménytelenül telt, ezért tudtam a nem túl sikeres 
vizsgaidőszakom után magam módján fizikailag és mentálisan is regenerálódni. 
Édesanyám fordítóirodáját felújítottuk, sokat találkoztam a barátaimmal, és egy két 
hetes időszak alatt 126 órát Mass Effect-eztem. Ez utóbbi tény felismerése kicsit 
előhozta filozofikusabb énemet, azóta gyakran gondolkodom az emberi élet 
determináltságán, az érzések létezésének szükségességén. 

A Diplomaosztó Ünnepély alkalmával egy remek napot tölthettem el megannyi 

csinos hölgy és jól öltözött úriember társaságában. 
A Mentortáborban tisztségemnek megfelelően részt vettem, szabadidőmet 

leginkább a mentorgárdánkkal való közös időtöltésre, illetve Menyhárt Barbarával, a 
Bárczi HÖK elnökével való megismerkedésre szántam, itt szigorúan szakmai 
szempontokra hivatkozva. A későbbiekben sok esemény kapcsán dolgoztam együtt 
vele, például a mostani időszakban lement Überfúzió és Gólyahajó kapcsán. 

A táborban tartott Választmányi ülésen a Diplomaosztóról esett pár szó után 
Luca vezette fel ötletét a TTK HÖK arculatváltásáról, erről folyt ott szó. 

Augusztus: 

Az Ottalvós Csapatépítésen szűk számmal, de részt vettünk, ekkor kezdtem 
megismerkedni a legtöbb olyan emberrel, akikkel később a GT-ben együtt dolgoztam, 
köztük Ungi Balázzsal. 

Az aktív szervezési időszak kapcsán azt szeretném leírni, hogy nagy terhet rótt 

ránk a döntés, hogy Geri fel lett mentve a GT szervezése alól. Rendkívül sok munkát 
fektetett bele, ezt már az időszak elején szembejött velem kidolgozott tájékoztatók, 
táblázatok, képi anyagok formájában. Szeretném itt megköszönni Rácz Gergelynek 
az addigi segítséget, mert nélküle, véleményem szerint, a TGy GT nem valósult volna 
meg. Szintén ugyanitt fejezem ki hálám Ungi Balázsnak, aki hihetetlen teherbírásról 
tett bizonyságot, nemcsak Bükkszéken, hanem már itt is sokat dolgoztunk együtt. 
Utolsóként említeném meg Béni Kornélt, akivel azóta is szívesen dolgozom a legtöbb 
esemény kapcsán, neki is köszönöm. 

A TermészetGyógyász Gólyatábor kapcsán szívesen nyilatkozom, elsősorban 
mint helyszíni lebonyolításért felelős személy. Nemrég tartott SzaCs ülésünkön „GT 
értékelést”, annak jegyzőkönyvét bármikor el tudom küldeni az érdeklődőknek, 
tartalmaz személyes megjegyzéseket is a téma kapcsán. A helyszínen nagy 
segítségemre volt Vajda Levente, aki szervezési tapasztalatokat osztott meg velem. 

A beiratkozást megelőzően Mirtyll hiányában némi önállóságra tettem szert, 
ennek köszönhetően gyors kommunikáció alakult ki a matekos tanulmányi előadó, 



 

 

Fiedler Katalin és köztem. Az ő, Timi és a mentorok segítségével a beiratkozás 
mindenféle probléma nélkül lezajlott. Érdemes itt megjegyeznem, hogy habár 
szakterületemre sokan nyertek felvételt, ennek a számnak legalább 10-15%-a nem 
iratkozott be. 

Szimultán a beiratkozással, tartottuk a MaSzaT Kritfelkészítő alkalmakat, ebben 
Janzsó Miklós, Miskei Ferenc működött közre. 

Az időszak lezárásaként volt még egy Intézeti Tanács, melyen új igazgatónk 
Simon Péter lett, akivel azóta is jó kapcsolatot ápolunk. 

Szeptember: 

Szeptember első keddje sűrű volt. Reggel az Intézeti Köszöntőn a gólyáknak 

Zempléni András, Simon Péter és végül én tartottam előadást. Az oktatók a 
matekszakos tanulmányokat, én a közéletet választottam témának. 

A Campus Discovery-re idén gondoltam az újítást, hogy más szakterületeket is 
bevonjunk a programba. Remélem, ez nekik is tetszett, és ha a jövőben ők is tartanak 
majd ilyen állomásos felfedezését a Campusnak, akkor a matekosok, szerintem, 
szívesen segítenek benne. 

Az Évadnyitó Teadélután alkalmával szokásosan megtelt a Matematikai 
Múzeum. Ami számomra nagy örömet okozott, hogy nem csak matekosok jöttek el, 
láttam bioszos, fizikás, kémiás arcokat is megfordulni. A további Teadélutánok 
költségeit az Alapítvány segítségével finanszírozzuk, illetve az esemény házigazdái 
Csernák Tamás és Viszmeg Krisztián lettek. 

A Közös Tárgyfelvételt az Intézet segítségével sikerült olyan időre rakni, 
amikorra már kiderültek a kritek eredményei, hogy ez segítsen egy kicsit a gólyáknak 
a szintjeik megítélésében. Idén eléggé kiugró számban vettek fel haladó / intenzív 
órákat a hallgatók. 

A MatSzaCs ülése eléggé maratoni volt, 4 óra hosszú. Témában a szeptemberi 
események és GT értékelése volt. Ennek jegyzőkönyve elkészült, már csupán a 
névsor frissítésére vár. 

A Tanévnyitó Ünnepély minden probléma nélkül lezajlott, a Diplomaosztó után 

ez már rutinfeladat volt. 
A TGy Kocsmatúra nevéből adódóan közösen került megszervezésre a 

Bárczival és a szakterületekkel. A szervezésben fellépő komplikációkat, a helyszíni 
problémákat a SzaCs jegyzőkönyvében összefoglaltam. 

A soron következő Intézeti Tanács ülésén megkérdeztem az oktatókat, hogyan 
ítélik meg a szakterület segítségét, a mentorok, a gólyákat a beiratkozás és az első 
hetek kapcsán. Pozitív visszajelzéseket kaptam, de szintén őket is aggasztja a haladó 
/ intenzív órák túljelentkezése, az első zh időszak után emiatt arra számítanak, hogy 
sokan fogják lejjebb venni a tárgyakat. A beszélt okokat érdeklődés esetén kifejtem. 

Az utolsó három esemény, az Überfúzió, az ÁJK Gólyahajó és a Bárczi-TTK 
Gólyahajó szervezésében mind részt vettem. A feladatom elsősorban humán 



 

 

erőforrás beszerzése volt, ez sikerrel járt. Visszajelzésnek örülnék a szakterületek és 
további tisztségviselők részéről, csak pár szóban. 

Egyebek: 

Szakterületünkön nem kezdtem meg matekos pólók rendelését, ezt majd a 
SzaCs Bevonó eseménye után szeretném elkezdeni tavasszal. Ehelyett megindult egy 
TGy-s póló és pulóver rendelési folyamat, szintén az Alapítványon keresztül 

csinálva ezt. 

Zárás: 

Összesen ennyi lenne mindaz, amit érdemes tartottam pár mondatban említeni 
az alakuló Küldöttgyűlés óta. Kérdéseitek örömmel várom, igyekszem majd legjobb 
tudásom szerint válaszolni mindenre. 

Tatu 

-- 
Tóth Marcell Dávid 

Matematika Szakterületi koordinátor 
ELTE TTK HÖK 

E-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 
Mobil: +36-30/3239-717 


